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Tisztelt Elnök Úr! 

Az Alaptörvény 7. cikk (1)-(2) bekezdése, valamint az Országgyűlésről szóló 2012. évi XXXVI. 
törvény 42. § (8) bekezdése alapján írásbeli választ igénylő kérdést kívánok benyújtani 

Az írásbeli választ igénylő kérdés címzettje: Dr. Kásler Miklós, emberi erőforrások minisztere 

Az írásbeli választ igénylő kérdés címe: "Mi az oka a folyamatos gyógyszerhiánynak?" 

Tisztelt Miniszter Úr!

Az utóbbi években számos gyógyszer vált hiánycikké, illetve pontozódott ki a rendszerből, melyek 
helyébe drágább gyógyszerek kerültek, illetve egyesek, a régi jól beváltak teljesen megszűntek a 
magyar piacon.

Kérem Miniszter urat, szíveskedjék válaszolni a következő kérdéseimre:

Mi az oka a folyamatos gyógyszerhiánynak?

Milyen tárgyalások történtek a gyógyszergyártókkal, a hiánycikkek pótlása érdekében?

Hajlandó -e a kormány kompromisszumra, tárgyalóképességre, hogy folyamatos legyen 
Magyarországon a szükséges gyógyszerekhez való hozzáférés?

Hogyan lehetséges, hogy a magyar fejlesztésű gyógyszerek helyett külföldi gyártásúak veszik át a 
piacot?

Hogyan igyekszik a kormány helyreállítani a gyógyszerpiacot, csökkenteni a hiánycikkek számát?

Válaszát és együttműködését előre is köszönöm.

Tisztelettel:

Hohn Krisztina

Budapest, 2020.11.30.


